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Name：______________________ 

Class：______________________ 

Date：______________________ 

2019/20 Final term 

Primary 5 Exam Booster Worksheet 
（Based on Yan Laap Primary School’s curriculum） 

Key Structures： 

⚫ Pronoun 

 

Jack goes camping. He is talking with his friends. Complete their conversation with the correct pronouns. 

Jack  : Alex, is this blue towel yours? 

Alex  : No, it isn’t (e.g.) mine. Mine is green. Maybe it is David’s towel. (1) _______ is blue. 

David : No, it isn’t mine. Mine has a letter ‘D’ on it. I think it is David’s towel because  

   (2) ________ towel is blue and has a cartoon teddy bear on it. See! This is her 

   favourite cartoon character. 

Mandy : No, it isn’t mine either. Mine has two teddy bears on the towel. It is (3) ____________ 

   towel, Helen? 

Helen : No, it isn’t mine. Mine is pink. It belongs to Susan. (4) ___________ is blue with one 

   teddy bear. Where is (5) ___________? 

Mandy : She’s just gone. Let me keep it and give it to her tomorrow. 

 

Answer: 

1.His    2.her    3.your    4.Hers    5.she 
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Annie is reading the last scene of the play ‘Cinderella’. Complete the script with the correct pronouns. 

Narrator  : Anatasia and Drizella are Cinderella’s stepsisters. One day, the prince’s servant 

    comes to (e.g.) their house. Drizella opens the door. 

Servant  : Hi! A lady left this shoes at the party last night. Is this 

(1) __________ shoe, young lady? 

Drizella  : Yes, it’s (2) ___________! I’ll show you! Let me try it on. 

(Anastasia comes to the door.) 

Anatasia  : (to Drizella) No, it isn’t hers. It’s (3) __________ shoe! 

Narrator  : The shoe doesn’t fit either of the two sisters. The shoe can’t be theirs. 

Servant  : Sorry, ladies. The shoe isn’t yours. 

The sisters : (begging) Please, the shoe belongs to (4) __________. It muse be ours! 

Narrator  : Then the servant sees Cinderella in the house. 

Servant  : Who’s that young lady? 

Drizella  : She’s our sister Cinderella. The shoe isn’t hers. (5) _________ didn’t go 

    to the party. 

Narrator  : Cinderella tries on the shoe. It fits her. The servant is happy. 

Servant  : Great! The shoe is yours, young lady. I’ll take you to the palace to meet the prince. 

    Please come with me. 

Cinderella : Wow! Thanks! Goodbye, sisters! 

 

Answer: 

1.your     2.mine    3.my    4.us    5.She 
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試前綜合操卷課程（中、英、數、常） 

仁立期終試 試前限定課程 

課程特色 

根據範圍，針對及策略性地溫習，收窄溫習範圍，達至急救成績果效 

參考區內各校試卷編製題目，並根據學生學校及程度，提供最適切的試卷 

針對學生常犯錯誤出題，提升學習效率 

專業導師團隊批改，找出學生常犯錯誤，從根本著手，改善學生答卷能力 

派發額外溫習材料，方便家長與子女共同溫習  

課程內容 

中文卷一：歷屆試題重溫、重組句子、造句、不供詞填充、排句成段、閱讀理解 

英文卷一：歷屆試題重溫、考試範圍文法操練、閱讀理解 

數學：歷屆試題重溫、鞏固運算、文字題解構 

常識：歷屆試題重溫、時事題溫習及提供模擬試卷 

級別 第一節 第二節 第三節 第四節 第五節 第六節 第七節 

一年級 

11:15-12:30nn 

4/5 

（一） 

5/5 

（二） 

6/5 

（三） 

7/5 

（四） 

8/5 

（五） 

11/5 

（一） 

12/5 

（二） 

二年級 

10:00-11:15am 

4/5 

（一） 

5/5 

（二） 

6/5 

（三） 

7/5 

（四） 

8/5 

（五） 

11/5 

（一） 

12/5 

（二） 

三年級 

11:15-12:30nn 

4/5 

（一） 

5/5 

（二） 

6/5 

（三） 

7/5 

（四） 

8/5 

（五） 

11/5 

（一） 

12/5 

（二） 

四年級 

10:00-11:15am 

4/5 

（一） 

5/5 

（二） 

6/5 

（三） 

7/5 

（四） 

8/5 

（五） 

11/5 

（一） 

12/5 

（二） 

五年級 

10:00-11:15am 

4/5 

（一） 

5/5 

（二） 

6/5 

（三） 

7/5 

（四） 

8/5 

（五） 

11/5 

（一） 

12/5 

（二） 

六年級 

11:15-12:30nn 

4/5 

（一） 

5/5 

（二） 

6/5 

（三） 

7/5 

（四） 

8/5 

（五） 

11/5 

（一） 

12/5 

（二） 

本中心將向學生派發所需用量之口罩，並指示學生必須配戴。 

學生進入教室時，必須由職員先量度體溫及使用酒精搓手液消毒雙手。 

每間教室已安裝殺菌消毒系統，各班限制人數 6位，並以隔位形式就座。 

報讀時將需要家長填寫身體不適及外遊申報紀錄，令家長倍添安心。 

學費：$2800/共 7節（本課程不設事假、病假及補堂） 

 

防疫 

措施 


